
Кајл Скот у Прањанима: Подржавам напоре Александра Вучића у решавању питања Косова, желим да га охрабрим у томе, као и Хашима Тачија
субота, 22 септембар 2018 21:38

Амбасадор САД у Србији Кајл Скот рекао је да подржава напоре председника Србије
Александра Вучића у решавању питања Косова.

  

  

Амбасадор САД Кајл Скот полаже венац на Галовића пољу у Прањанима

  

"Желим да га охрабрим у томе, као и лидера Косова Хашима Тачија да дођу до решења.
Наша позиција је да дајемо простор колики можемо, и да је решење најбоље да дође са
овог подручја. Не можемо ми из вана да кажемо шта и како треба да буде. Договор
треба да се овде постигне јер само такав ће бити трајан и допринети стабилности.
Значи, договор треба да буде од лидера овог региона", рекао је амбасадор Скот за Глас
западне Србије.

  

Он је додао да САД немају ништа против да Србија развија своје односе са Русијом и
Кином, али да желе и добре односе са Америком.
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Скот је изјаву дао на Галовића пољу у Прањанима, где је обележена 74. годишњица
мисије "Халијард", током које су у Другом светском рату мештани овог краја спасли више
од 500 америчких пилота.

  

„О операцији "Халијард" требало би снимити дугометражни филм“

  

Амерички амбасадор у Србији Кајл Скот изјавио је данас да би о операцији "Халијард"
требало снимити дугометражни филм.  ...

  

  

Свечаности су присуствовали Принц Александар Карађорђевић, амбасадор САД Кајл
Скот и председница скупштине Србије Маја Гојковић
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О тој мисији, током које су у Другом светском рату мештани у западној Србији спасли
више од 500 америчких пилота, засад се може сазнати само из 10-минутног
документарца.

  

"Људи из Парамаунта тренутно снимају филм у Београду и препоручио сам им да
прочитају књигу (Грегорија Фримена) '500 заборављених' која говори о мисији 'Халијард'.
Јер то није само историја, него је све базирано на истини и са пуно емоција, што је
предуслов за добар филм", рекао је амбасадор Скот за "Глас западне Србије".

  

Он је у Прањанима присуствовао обележавању 74. годишњице мисије "Халијард", и на
Галовића пољу положио венац.

  

"Ту су Срби показали најбоље што човечанство може да покаже. Дали су све од себе да
помогну непознатом странцу, када су видели зло - то значи човечанство. Долазим овде
већ трећи пут и сваке године обележавамо ову операцију, али долазим и да кажем хвала
Србији", рекао је том приликом амбасадор Скот.
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Полагањем венаца на Галовића пољу у Прањанима данас је обележена 74. годишњица
мисије "Халијард", током које су у Другом светском рату мештани овог краја спасли више
од 500 америчких пилота.

  

Амбасадор САД у Србији Кајл Скот рекао је да за њега Галовића поље није обично
поље, већ историја, јунаштво и свето поље.

  

"Ту су Срби показали најбоље што човечанство може да покаже. Дали су све од себе да
помогну непознатом странцу, када су видели зло - то значи човечанство. Долазим овде
већ трећи пут и сваке године обележавамо ову операцију, али долазим и да кажем хвала
Србији", рекао је амбасадор Скот.

  

(Б92, Танјуг)

  

Видети још:  Маја Гојковић: Спасавање америчких пилота у Другом светском рату
изградило је мост пријатељства између Србије и САД
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